



Melvin B. Culaba

Philippinen/Philippines

Geboren 1971 auf den Philippinen. Abschluss an der University of Santo Tomas, 1993 Bachelor in Bildender Kunst, mit Schwerpunkt Malerei. Zahlreiche Ausstellungen auf den Philippinen sowie in Singapur und den USA. Kunstpreise: 2. Platz Kunstwettbewerb der Central Bank of the Philippines 2011, verschiedene Auszeichnungen der Kunstvereinigung der Philippinen, Preis des jährliche Wettbewerbs der Metrobank für junge Maler. 2005 Vollstipendium des Vermont Studio Centre. Culaba wird der "Dunkle Expressionist philippinischer Kunst" genannt. Er ist leidenschaftlicher Expressionist, der keine Anzeichen zeigt nachzulassen. Er hat das Chaos in vielen kollektiven menschlichen Unternehmungen beschrieben. Teilnahme an vielen Gruppenausstellungen und bislang 15 Einzelausstellungen.

Born 1971 in the Philippines. Graduated from the University of Santo Tomas with a degree of Bachelor of Fine Arts, Major in Painting in 1993, lot of exhibitions in the Philippines, Singapore and the United States. Among the numerous prestigious art awards he won the 2nd prize at the Tanaw: Central Bank of the Philippines Art Competition in 2011 and several top awards at the Art Association of the Philippines and Metrobank Young Painters annual competition. Full grant for residency at the Vermont Studio Centre (USA) in 2005. Culaba is called the "The Dark Expressionist of Philippine art". He is a "fervid expressionist" with no signs of relenting..." and has describe organized chaos in many collective human undertakings". He has numeous group shows and 15 solo shows to date.



Highest Resolution, 2011, Öl auf Leinwand, 165x216 cm

Highest Resolution, 2011, oil on canvas, 165x216 cm